

Title (en)  
Beading system

Title (de)  
Kedersystem

Title (fr)  
Système de bourselet

Publication  
**EP 1978186 A2 20081008 (DE)**

Application  
**EP 08006871 A 20080404**

Priority  
DE 202007005088 U 20070405

Abstract (en)

The system has a piping case joint bar (2) and a connecting part (3) of a roof, wall or camping membrane. The membrane is connected with the bar. An outer surface of the bar is connected with a slidable material layer (6) by a seam arrangement (7). A material connection layer is arranged in the region of the arrangement between the outer surface of the connection part and an inner surface (10) of the bar.

Abstract (de)

Kedersystem (1) - mit einer Kedertaschenlasche (2); und - mit einem Anschlussteil (3) einer Dach-/Wand- oder Zeltmembran (4), das mit der Kedertaschenlasche (2) verbunden ist; dadurch gekennzeichnet, - dass die Kedertaschenlasche (2) auf ihrer Außenfläche (5) mit einer Lage (6) aus gleichfähigem Material mittels einer Nahtanordnung (7) verbunden ist; und - dass im Bereich (8) der Nahtanordnung (7) zwischen einer Außenfläche (9) des Anschlussteils (3) und einer Innenfläche (10) der Kedertaschenlasche (2) eine stoffschlüssige Verbindungsschicht (11) angeordnet ist.

IPC 8 full level

**E04H 15/64** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04H 15/642** (2013.01); **E04H 15/644** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

**DE 202007005088 U1 20070705**; EP 1978186 A2 20081008; EP 1978186 A3 20140903

DOCDB simple family (application)

**DE 202007005088 U 20070405**; EP 08006871 A 20080404